



**Precautions for Epidemic Prevention and Control
& Revised Activities between January and Chinese New Year holidays**

Dear Parents,

May the peace of the Lord be with you!

Since the COVID-19 Omicron variant is spreading in Hong Kong recently and may rapidly worsen the epidemic situation, the SAR government announced a series of stringent measures to cope with the development of the situation on 5 January 2022. In response to the guidelines issued by the Education Bureau to all schools in Hong Kong, our school's non-teaching activities held before the Lunar New Year holidays will be revised as shown in the attached table.

Parents are highly advised to note the following reminders:

- ✧ Any persons who had lived with someone who is placed under quarantine in the same residential unit with confirmed Omicron cases or required to undergo compulsory testing of Omicron in accordance with the arrangement by the Government should present the SMS notification of the negative test result to the school when entering the school premises or before lessons.
- ✧ If family members, relatives or friends are in close contact with the confirmed cases, or the ones who need to undergo compulsory testing, kindly inform the school immediately.
- ✧ According to the guidelines issued by the Center for Health Protection, Omicron is a more contagious coronavirus variant. If students feel unwell or have any symptoms, even the mild symptoms, they should seek medical advice promptly and refrain from going to schools.
- ✧ Please stay vigilant, pay attention to personal hygiene at all times, avoid crowded places, and keep an eye on the development of the epidemic. In case of any emergencies, please contact the school as soon as possible.
- ✧ Vaccination is a crucial step in the fight against the epidemic. The Government has recently announced the expansion of the "Vaccine Bubble" programme, which will be implemented in more premises with effect from 24 February 2022. We urge school staff, students and parents to get vaccinated as soon as possible.

May we all be safe and healthy with God's kindness and care in this severe time of the epidemic!

疫情防控注意事項 及 一月份至農曆年假期間之活動修訂

各位家長：

願主的平安與你們同在！

為應對近期香港爆發的 COVID-19 Omicron 變異株的快速變化，特區政府於 2022 年 1 月 5 日公布一系列防疫措施以應對疫情的發展。本校因應教育局致全港學校的指引，在農曆年假前的非教學活動將修訂如附表所示。

請家長留意以下事項：

- ✧ 請家長留意住處是否屬於 Omicron 確診個案的強制檢測地點；或曾到需要強制檢測範圍的地點等，按照衛生防護中心指引，有關人士均需接受強制檢測，待獲得陰性檢測結果，方可回校上課或進入校園。
- ✧ 如家庭成員、親友為親密接觸者、主要照顧者，或需要接受強制檢測人士，必須通知校方。
- ✧ 根據衛生防護中心指引，Omicron 是傳染性更高的變種病毒株，如學生身體不適，或出現病徵，即使徵狀輕微，都不應上學，並立即求醫。
- ✧ 請各位保持警惕，時刻注意個人衛生，避免到人多擠迫的地方，密切留意疫情發展，如有任何突發情況，請盡快致電通知校方。
- ✧ 接種疫苗是治本關鍵的一步，政府最近公布擴展「疫苗氣泡」計劃，將在 2022 年 2 月 24 日在更多處所實施，我們促請學校教職員、學生及家長盡快接種疫苗。

願我們在疫情嚴峻的時刻，憑着上帝的厚恩與看顧，各人平安健康！

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
10 January 2022 2022 年 1 月 10 日

Arrangements for non-teaching activities held before the Lunar New Year holidays

農曆年假前的非教學活動安排

主辦單位	活動名稱	負責老師	原訂日期	最新安排
CCA 聯課活動組	Handball Team	SYW	15/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Girls Volleyball Team Training	CKW	17/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Boy's Basketball Team	LPK	17/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	合唱團. 手鈴隊. 樂團. 無伴奏合唱團. 音樂比賽	LKK	17/1/2022	延期
CCA 聯課活動組	Girl's Basketball Team	LPK	18/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Football Team	LPK	19/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	創意非遺文化學會吹糖工作坊	WOKH/MPF/WCW	19/1/2022	延期
CCA 聯課活動組	Girls Volleyball Team Training	CKW	20/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Rugby Team	SYW	21/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Cross Country Team	SYW	21/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Handball Team	SYW	22/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Girls Volleyball Team Training	CKW	24/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Boy's Basketball Team	LPK	24/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Girl's Basketball Team	LPK	25/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	CCA DAY A1	WHT/WOKH	26/1/2022	延期
CCA 聯課活動組	Girls Volleyball Team Training	CKW	27/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Cross Country Team	SYW	28/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Rugby Team	SYW	28/1/2022	取消
CCA 聯課活動組	Handball Team	SYW	29/1/2022	取消
GCD 輔導組	Relaxing Wednesday	NWU	14/1/2020	延期
ROD 宗教及福音事務組	Cemg Training Camp	CKY/FKM/HFH	15/1/2022	延期
CMN 國民、社會及 品德教育組	理財互動劇場 (線上) S1 to S3	NYL	26/1/2022	線上進行
Mathematics Education 數學教育	Math Hi-Flyer ordinary training for S3 and S5	LSL	17/1/2022	線上進行
Mathematics Education 數學教育	training for S2 and S4	LSL	18/1/2022	線上進行
Mathematics Education 數學教育	Math Hi-flyer training for S5 Big Bay Bei participants	LSL	19/1/2022	線上進行
Mathematics Education 數學教育	Math Hi-flyer training for S2 Big Bay Bei participants	LSL	20/1/2022	線上進行
Mathematics Education 數學教育	Math Hi-flyer training for S4 Big Bay Bei participants	LSL	21/1/2022	線上進行
Mathematics Education 數學教育	Math Hi-flyer training for S3 HKYMHASC participants	LSL	25/1/2022	線上進行
Chinese Language Education 中國語文教育	中國文化週	WHT/TWS	28/1/2022	取消